
VANDA SVENSKA PENSIONÄRER rf.

PROTOKOLL FÖRT VID VANDA SVENSKA PENSIONÄRERS HÖSTMÖTE 
4.11.2021. kl. 13 PÅ HELSINGGÅRD. Närvarande var 45 medlemmar. 

1. MÖTET ÖPPNAS
Mötet öppnades kl. 13.05 av föreningens ordförande Per-Erik Aura.

2. VAL AV ORDFÖRANDE OCH SEKRETERARE FÖR HÖSTMÖTET
Till ordförande för mötet valdes Per-Erik Aura och till sekreterare Gunnar 
Weckström.

3. VAL AV TVÅ PROTOKOLLJUSTERARE OCH TVÅ RÖSTRÄKNARE
Till protokolljusterare och rösträknare för mötet valdes Stina och Rune Lindlöf.

          

4. STADGEENLIGHET OCH BESLUTSFÖRHET KONSTATERAS
Höstmötet konstaterades vara stadgeenligt sammankallat och beslutfört.

5. GODKÄNNANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTAN
Föredragningslistan för höstmötet upplästes och godkändes.  

 
6. HÖSTMÖTET SKALL:

a. VÄLJA FÖRENINGENS ORDFÖRANDE FÖR ÅR 2022
Till ordförande för Vanda svenska pensionärer valdes Per-Erik Aura. Valet var
enhälligt. Per-Erik fick en varm applåd av mötesdeltagarna.

b. VÄLJA STYRELSEMEDLEMMAR I STÄLLET FÖR DEM SOM ÄR I TUR
ATT AVGÅ
I tur att avgå från styrelsen är Kerstin Lindholm, Gunnel Niemi (avsagt sig 
omval), Anneli Hellström och Kurt Lundström (har flyttat).

  Kerstin Lindholm och Anneli Hellström återvaldes och Irmeli Nevalainen och 
Bo Backman invaldes som nya styrelsemedlemmar.
Ett år kvar av sin verksamhetsperiod har Per Göran Eriksson, Ruben           
Karlsson, Anneli Karlsson och Torolf Olsson 

c. VÄLJA VERKSAMHETSGRANSKARE (för två år).
I tur att avgå är Per Nilsson och ersättarna Birgit Halminen och Reijo     .  
Pekanpalo. Per Nilsson återvaldes för två år till verksamhetsgranskare och      
Birgit Halminen återvaldes som ersättare.

     Björn-Erik Blomqvist har ett år kvar av sitt mandat.

d. FASTSTÄLLA MEDLEMSAVGIFTENS STORLEK 
Styrelsen föreslår en sänkning av den ordinarie medlemsavgiften 25 € till 20 €. 
 Styrelsens förslag godkändes enhälligt.



e. FASTSTÄLLA VERKSAMHETSPLANEN 
Per-Göran Eriksson föredrog styrelsens förslag till verksamhetsplan. Förslaget
godkändes enhälligt.

f. BUDGETEN FÖR ÅR 2022. 
Per-Göran Eriksson föredrog styrelsens förslag till budget. Förslaget 
godkändes enhälligt.  

7  ÖVRIGA I MÖTESKALLELSEN NÄMNDA ÄRENDEN.
                       Inga övriga ärenden hade inlämnats.

              8   HÖSTMÖTET AVSLUTAS
                       Höstmötet avslutades kl. 13.35

In fidem

Vanda den        november 2021

Per-Erik Aura       Gunnar Weckström
Mötesordförande             Mötetssekreterare

Protokollet justerat i Vanda den       november 2021

Stina Lindlöf        Rune Lindlöf


